
Referat for bestyrelsesmøde i Hertugbyens Udviklingsforum  

 

Ref. Tirsdag den 7. november 2023 

 

Tilstede: Jeanette, Povl, Peter, og Steffan 

1. Godkendelse af seneste referat 
Godkendt uden kommentar 

2. Økonomi 
Blev gennemgået 

3. Status/Evaluering på projekter (Bordet rundt) 
Badehusene: HU stopper projektet med badehusene fordi husenes konstruktion er ødelagte, efter 
stormen, og nu bliver projektet en forsikringssag hos Sønderborg Kommune. Badehusene er 
spærret af kommunen. Kommunen prioriterer i øjeblikket stormskaderne. Så det er uvist om 
Badehusene vil blive genopført eller fjernet. 
HU har talt med Jan fra Vandskiklubben at flytte klub 909, og andre vinterbadere over til 
Vandskiklubben indtil badehusene åbner igen. Jeanette tager kontakt til Bo vedr. udskiftning af lås. 
Fugletårn: 
Projektet ligger stadig ved Sønderborg Kommune, og afventer godkendelse 
Sundhedshus: 
Der er nu 40 mio. kr. til nyt Sundhedshus i det gamle rådhus via RealDania fond. 
HU er i kontakt med flere sundhedsbehandlere som har vist interesse for, at etablere sig i det nye 
sundhedshus. Det bliver et fantastisk projekt  
Havnen: 
Punktet blev gennemgået. Vi talte om et muligt senarie for tidsplan for salget af havnen 
Tursejlads og turistcykler: 
Punktet kommer med på næste møde. 
Vandskiklubben: 
Projektet er ved at være slut. Der arbejdes på projektet hver tirsdag og torsdag indtil den 14. dec. 
2023. Se også Punktet Badehusene  

4. Årsplan for HU (Prioriteringer og tovholdere): 
Punkerne blev gennemgået og der blev ikke fundet nogle nye til aktivitetsplanen 

5. Er HU med til at arrangere juletræstænding i Augustenborg 
Det blev besluttet at HU er med til dette arrangement 

6. Skal vi have viklet endnu et træ 
HU vil giv et tilskud på kr. 25.000,- til flere træer. 

7. Evt. 

Fyraftensmøde den 15/11/23 (se vedhæftede invitation). KM deltager til mødet. 

 

Ref. Steffan Stuhr 


